
Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

Protokół nr XXXVII/2021 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Posiedzenie w dniu 2 grudnia 2021  

Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:20 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego – Josel Czerniak, Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator 



2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2022 rok, przedstawienie pisemnych 

wniosków Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 
Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela  zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają 

pytania do projektu budżetu? 

Głos zabrał radny Edward Mróz. Zapytał o zapis dotyczący likwidacji części ogrodów 

działkowych. Jak to się ma do całości? Czy w przyszłości planowanych jest dalszy wykup? 

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że ogrody są tylko w części użytkowane, jednak ich 

likwidacja odbywa się w całości.   

Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat kredytu długoterminowego oaz informacji  

o dodatkowym kredycie na przejściowy deficyt, który może wystąpić pomiędzy 1 stycznia  

a 31 grudnia.  

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że do budżetu planuje się zaciągnięcie kredytu  

w wysokości 6 110 000 zł kredytu długoterminowego. Wspomniane 3 000 000 zł to 

kredyt/limin w rachunku bieżącym, który być może nie będzie wykorzystany. 

Radny Zygmunt Trojniak zmieniając temat oznajmił, że nie widzi w wydatkach 

majątkowych pokrycia realizacji zadania dotyczącego dworca autobusowego.   

Burmistrz poinformował, ze zadanie rozbite jest na kilka lat. Część środków zaplanowanych 

było na rok 2021, część jest na 2022 rok, a jeszcze część na 2023 rok.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat dotyczący gospodarowania odpadami. Stwierdził, 

że kwota zaplanowana w budżecie wydaje mu się abstrakcyjna. Zapytał ile osób złożyło 

deklaracje? 

Burmistrz oznajmił, że kwota w budżecie jest kwotą zaplanowaną na podstawie wyliczeń 

deklaracyjnych. W tym roku przeprowadzona będzie kontrola. Burmistrz dodał, że zdaje 

sobie sprawę z tego, że nie wszyscy są zdeklarowani. GUS pokazuje inne dane, a z deklaracji 

wynika spory nierobów. Gmina nie ma narzędzi, aby zweryfikować czy ktoś faktycznie 

zamieszkuje dane mieszkanie. Cały czas funkcjonuje pomysł, aby deklaracje śmieciowe 

powiązać ze zużywaną wodą, jednak to również nie zawsze będą dane prawdziwe, gdyż ktoś 

kto lubi czystość w sztuczny sposób będzie generował produkcję dużej ilości śmieci, a osoby, 

którym nie po drodze w wodą i mydłem  będą wykazywać, że ludzi po prostu w domu nie ma.  

W dalszej części posiedzenia między radnymi wywiązała się dyskusja na temat złożonych 

podczas poprzedniej komisji wniosków do zmian w budżecie dotyczących opracowania 

wniosku opracowanie dokumentacji na budowę cmentarza komunalnego przy ulicy 

Jesionkowej oraz  ujęcie w projekcie budżetu na rok 2022 środków na wykonanie 

dokumentacji kanalizacji wsi Mieszkowice i Rudziczka. 

Burmistrz zapewnił, że wie, iż są to tematy  pilne i ważne. Są argumenty, których nie można 

negować, jednak wprowadzenie go do budżetu w tym momencie nie jest dobrym pomysłem. 

Spowoduje on konieczność zwiększenia kredytu, aby budżet mógł się zrównoważyć.  

Radny Edward Mazur oznajmił, że rozumie powagę, poparł wprowadzenie zadań w 

przyszłych budżetach, jednak w tym momencie zaapelował do radnych o wycofanie 

złożonych wniosków.  

Radny Zbigniew Kosiński stwierdził, że trzeba zdawać sobie sprawę z czasu jaki potrzebny 

jest do stworzenia dokumentacji i później do realizacji zadania. Oznajmił, że może warto jest 

zastanowić się nad stworzeniem dokumentacji chociażby dla Mieszkowic, aby nie okazało się 

w pewnym momencie, że jest za późno.  Ponadto stworzenie dokumentacji daje szansę na 

skorzystanie z dofinansowania w momencie, gdy pojawi się taka okazja. 

Burmistrz przypomniał, że już raz decyzja odnośnie stworzenia dokumentacji została podjęta 

za szybko. Jej ważność  przepadła wraz z ogromną ilością wydanych na nią środków.  

Dlatego też raz jeszcze zaapelował, aby wstrzymać się z tym tematem. Najpierw trzeba 

zakończyć proces kanalizowania Szybowic, który nastąpić ma w  2023 roku, a następnie 

będzie można przejść do kolejnych miejscowości i tu w kolejności pierwszą miejscowością 



będzie Rudziczka wraz z Mieszkowicami. Burmistrz raz jeszcze podkreślił, że wnioski są 

zasadne, jednak poprosił, aby na dzień dzisiejszy wycofać się z wprowadzenia ich do budżetu.   

Po dyskusji radny Edward Mazur przychylił się do prośby burmistrza. 

Radny Andrzej Gajewski zaproponował, aby w pierwszej kolejności zaopiniować projekt 

budżetu, a w punkcie dotyczącym wolnych wniosków przejść do przegłosowania 

ewentualnego wycofania złożonych na poprzedniej komisji wniosków.    

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela przychyliła się do propozycji radnego 

Gajewskiego.  

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2022 rok kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

3. Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela zapytała czy ktoś ma pytania do przedłożonego 

projektu uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 



Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Radny Andrzej Gajewski zawnioskował o uchylenie wniosku złożonego przez komisję 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: wprowadzenie do budżetu na rok 

2022 zadania: Budowa cmentarza komunalnego przy ulicy Jesionkowej. Etap pierwszy: 

opracowanie dokumentacji w związku z brakiem możliwości wskazania źródła finansowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosku o uchylenie wniosku złożonego przez komisję Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa: wprowadzenie do budżetu na rok 2022 zadania: Budowa 

cmentarza komunalnego przy ulicy Jesionkowej. Etap pierwszy: opracowanie dokumentacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Radny Andrzej Gajewski złożył wniosek o uchylenie wniosku Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: Ujęcie w projekcie budżetu na rok 2022 

środków na wykonanie dokumentacji kanalizacji wsi Mieszkowice i Rudziczka również z 

powodu braku możliwości wskazania źródła finansowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosku o uchylenie wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Budownictwa: Ujęcie w projekcie budżetu na rok 2022 środków na wykonanie 

dokumentacji kanalizacji wsi Mieszkowice i Rudziczka.  



Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania wnioski do budżetu złożone przez Komisję Gospodarki 

Komunalnej i Budownictwa zostały wycofane. 

 

Radny Andrzej Gajewski złożył jeszcze jeden wniosek, który dotyczy wprowadzenie do 

wykazu remontu dróg drogi ulicy Soboty. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do wykazu remontu dróg drogi ulicy Soboty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego glosowania wniosek radnego został przyjęty. 

  

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

  

Zastępca Przewodniczącego Komisji  

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

       Josel Czerniak  
 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


